
Geachte Fractie Algemeen Belang. 
 
In een voorgaande mail heb ik u mijn visie op het Lindepleinprobleem gegeven, maar ook voor de 
kop van de Lind zie ik mogelijkheden . 
In onze reeds aardig versteende gemeente zie ik steeds meer groen verdwijnen wat nooit meer terug 
komt. 
De kop van de Lind, daar komt menigeen Oisterwijk binnen, een groene oase met prachtige 
Lindebomen, kiosk, pomp , raadhuis, trouwlaan, een prachtig decor samen met alle mooie gevels. 
Hier hoort geen Frans plein! 
Al eeuwen is dit een Oisterwijks plein en dat zou zo moeten blijven. 
Keer op keer stond ik op het punt om mijn visie te geven , nu is het actueel en wil ik me graag eens 
bemoeien met Oisterwijks groen. 
De laatste jaren wordt het grasveld op de kop van de lind met enige regelmaat tot modder gereden 
door het zware verkeer wat bij de opbouw van evenementen gebruikt wordt. 
Opvallend is daarbij dat nagenoeg alleen het gedeelte op de hoek bij Koosje  totaal wordt 
weggereden, het gras onder de ijsbaan is slechts wat verkleurd door gebrek aan zonlicht. 
Tijdens Oisterwijk sculptuur hebben wij zorggedragen voor het grasonderhoud op dit plein en het 
gehele trouwlaantje. 
Nog nooit zag het er zo mooi uit. 
Tijdens de Kermis liggen er stalen rijplaten als bescherming, deze worden door de zon zo heet dat 
alles eronder dood gaat. 
Na de kermis krijgt het grasveld een korte herstelperiode waarna Oisterwijk Swingt er neerstrijkt. 
Mede door grote houten dansvloeren blijft het grasveld dit aardig doorstaan. 
 
Als groenondernemer zie ik een methode om dit grasveld , grasveld te laten , en toch toegankelijk te 
houden voor de 3 zware belastingen gedurende het jaar. 
De wekelijkse markt kan blijven waar die is, daaraan is iedereen gewend. 
Niemand heeft er in mijn ogen grote problemen mee als de Lind en Dorpstraat weer eens afgesloten 
zijn voor Jaarmarkt,bierfeest, modedag en wat nog al meer. 
Door het aanbrengen van een kunststof bewapeningsmat , net onder de zode, kan er zonder ernstige 
beschadigingen op en af gereden worden  
Zonder dat het een modderboel wordt. 
Met het aanbrengen van een grof zand laag door de toplaag ontstaat en rulle ,ademende , 
bewortelbare en waterdoorlatende voedingsbodem welke niet snel tot modder wordt gereden. 
Bovendien komt een gezonde bodemstructuur ten goede aan de omringende Lindebomen 
Grassen wortelen net zo diep als dat ze hoog kunnen worden, mits een gezonde structuur van de 
bodem. 
Ook een gedeelte van het grasveld bij het trouwlaantje kent wat structuurproblemen. 
Eenmalige professionele aanleg, gevolgd door kundig beheer, kritisch mbt toegestane 
opbouwmachines, garanderen een gezonde snel herstellende , jaarrond sfeervol, groen Oisterwijks 
plein. 
Kosten bedragen nog geen 10% van een Franspleintje volgens mij. 
Het is crisis, we moeten op de kleintjes letten. 
Er komt een geschikt seizoen aan om dit aan te pakken, zodat we kunnen ontvangen met Oisterwijk 
Sculptuur. 
 
Hoogachtend, 
Victor Roosen, www. victor-roosen.nl  
Hoogstraat 43 
Oisterwijk. 
 


